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Protokół 71/2012 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej 

odbytego w dniu 12.11.2012r. 
o godz. 13:00 w Starostwie Powiatowym 

przy ul. Wrocławskiej 2 w Środzie Śląskiej 
 

 
Obecni: 
Sebastian Burdzy – Starosta 
Mieczysław Kudryński - Wicestarosta 
Józef Chabraszewski – członek Zarządu 
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
oraz 
Janina Gawlik - Skarbnik Powiatu 
Witold Rutkowski - Przewodniczący Rady Powiatu w Środzie Śląskiej 
 
 
Starosta  
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Zarządu, a następnie przedstawił porządek 
posiedzenia. 
 
Proponowany porządek posiedzenia: 
 
1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Przyjęcie porządku posiedzenia.  
3.Przyjęcie protokołu Nr 68/2012 i 69/2012 z posiedzeń Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej. 
4.Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
- przyjęcia budżetu Powiatu Średzkiego na rok 2013 oraz projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Średzkiego na lata 2013 -2024 
- określenia minimalnych miesięcznych stawek netto czynszu najmu lokali mieszkalnych i użytkowych 
oraz dzierżawy gruntu 
5. Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
- ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych, działających na terenie powiatu średzkiego 
6. Przyjęcie stanowisk w sprawie: 
- wniosku Marcina Zwierzyńskiego o wyrażenie zgody na użycie logo Powiatu Średzkiego, 
- zbycia lokalu użytkowego na rzecz Marii Pałasiewicz położonego na pierwszym piętrze prawego 
skrzydła budynku w Środzie Śląskiej przy al. Konstytucji 3-go Maja 7 w trybie bezprzetargowym, 
- wniosku Pani Bożeny Witkowskiej prowadzącej bar „Imbis” o rozłożenie na raty kwoty z tytułu 
obciążenia za koszty energii elektrycznej za okres od maja 2011r. do kwietnia 2012r.i umorzenia 
odsetek, 
- likwidacji zastoiny wody opadowej tworzącej się na zniżeniu nawierzchni jezdni przy posesji nr 77 w 
miejscowości Piersno, 
-  przeniesienia figury Św. Jana Nepomucena w Ciechowie z pasa drogi na teren kościelny wraz z 
renowacją figury, 
- naprawy nawierzchni gruntowej na ul. Chmielowej w Miękini. 
7.Sprawy różne. 
 
Za przyjęciem porządku członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
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ZA – 3       P-0      W-0 
 

Ad.3/ Przyjęcie protokołu Nr 68/2012 i 69/2012 z posiedzeń Zarządu Powiatu w Środzie 
Śląskiej. 
 
Za przyjęciem protokołu Nr 68/2012 z dnia 17 października 2012 roku członkowie Zarządu 
Powiatu głosowali: 
 

ZA- 3   P-0    W-0 
 

Za przyjęciem protokołu Nr 69/2012 z dnia 25 października 2012 roku członkowie Zarządu 
Powiatu głosowali: 
 

ZA- 3   P-0    W-0 
 
Ad.4/ Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 
 
Na salę wszedł Grzegorz Pierzchalski. 
Obecnych 4 członków Zarządu Powiatu w Środzie Śląskiej 
 
- przyjęcia budżetu Powiatu Średzkiego na rok 2013 oraz projektu Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Średzkiego na lata 2013 -2024 
 
Starosta 
Przedstawił treść uchwały. 
 
Skarbnik  
Omówiła uchwałę. 
 
Starosta 
Powiedział, żeby do uchwały dodać jeszcze dwa wnioski Udanina. Dodał, że przyjmując tą 
uchwałę dajemy w terminie projekt uchwały budżetowej pod obrady Rady Powiatu i Komisji 
stałych. 
 
Za podjęciem uchwały członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 

ZA-4    P-0    W-0 
 
- określenia minimalnych miesięcznych stawek netto czynszu najmu lokali mieszkalnych i 
użytkowych oraz dzierżawy gruntu 
 
Starosta 
Przedstawił treść uchwały. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że uchwała jest podejmowana półtora miesiąca przed końcem roku, żeby 
najemcy się przygotowali. 
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Za podjęciem uchwały członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 
 

ZA-4   P-0    W-0 
 
Ad.5/Zaopiniowanie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
 
Salę opuścił Grzegorz Pierzchalski 
Obecnych 3 członków Zarządu Powiatu 
 
- ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych, działających na terenie powiatu 
średzkiego 
 
Starosta 
Powiedział, że zmieniło się w stosunku do obecnie obowiązującej uchwały tylko to, że 
wszystkie apteki będą dyżurować w systemie tygodniowym. 
 
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 
 

ZA- 3   P-0      W- 0 
 
Ad.6/ Przyjęcie stanowisk w sprawie: 
 
Na salę wrócił Grzegorz Pierzchalski 
Obecnych 4 członków Zarządu Powiatu  
 
- wniosku Marcina Zwierzyńskiego o wyrażenie zgody na użycie logo Powiatu Średzkiego, 
 
Starosta 
Powiedział, że to pierwsze takie zgłoszenie, na naszym opracowanym wniosku, na portalu 
sredzkapilka.pl 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że we wniosku pisze logo/ herb, a więc na co zgoda? 
 
Starosta 
Powiedział, że na logo. Dodał, że możemy wyrazić zgodę do końca przyszłego roku i 
wyraźnie podkreślić, że zgadzamy się na użytkowanie logo. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu 
Powiedział, że powinno być tak, że Zarząd wyraża zgodę, a umowę przygotują prawnicy. 
 
Starosta  
Powiedział, że wyrażamy zgodę, do końca przyszłego roku na umieszczenie logo. 
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Za przyjęciem stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

ZA- 4   P-0   W-0 
 
- zbycia lokalu użytkowego na rzecz Marii Pałasiewicz położonego na pierwszym piętrze 
prawego skrzydła budynku w Środzie Śląskiej przy al. Konstytucji 3-go Maja 7 w trybie 
bezprzetargowym, 
 
Starosta 
Powiedział, że ma spotkanie z pozostałymi najemcami lokali, które tam zostały, jako 
powiatowe  i będzie ich namawiał, żeby wystąpili wcześniej o wykup tych lokali. Pani Maria 
Pałasiewicz wystąpiła w trybie bezprzetargowym. Dodał, że powinniśmy wyrazić zgodę na 
zbycie tego lokalu. 
 
Za przyjęciem stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

ZA- 4   P-0   W-0 
 
- wniosku Pani Bożeny Witkowskiej prowadzącej bar „Imbis” o rozłożenie na raty kwoty z 
tytułu obciążenia za koszty energii elektrycznej za okres od maja 2011r. do kwietnia 2012r.i 
umorzenia odsetek, 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że nie możemy umarzać odsetek. 
 
Starosta  
Powiedział, że co do rozłożenia na raty jest za takim rozwiązaniem, a co do odsetek nie wie 
czy możemy ? 
 
Skarbnik 
Powiedziała, że jeżeli odraczamy termin płatności, to powinny być naliczone kary. Poszło 
kilkanaście upomnień, reakcja była dość późno. Dodała, że na to patrzą inni najemcy. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że my wystawialiśmy faktury, ona płaciła te faktury i w oficjalnym piśmie jest źle 
działający podlicznik, który został wymieniony. To od kiedy naliczamy odsetki? Od wtedy, 
kiedy myśmy się dogadali z nią, że ona dopłaci od średniego zużycia poprzedniego czasu. 
 
Radny Chabraszewski  
Powiedział, że jeżeliby się skończyło w sądzie, to byśmy przegrali za każdym razem, bo 
Urząd Ochrony Konkurencji i Konsumentów rozstrzyga w takich niejasnych do końca 
sprawach na rzecz konsumenta. 
 
Wicestarosta  
Powiedział, że płaciła tyle, na ile wystawiliśmy faktury. Dodał, że możemy umorzyć odsetki, 
ale to będzie wtedy pomoc publiczna. 
 
Starosta  
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Powiedział, że propozycja jest taka, rozłożyć na raty i umorzyć odsetki. 
 
Za przyjęciem stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

ZA- 4   P-0   W-0 
 

- likwidacji zastoiny wody opadowej tworzącej się na zniżeniu nawierzchni jezdni przy posesji 
nr 77 w miejscowości Piersno, 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że jest możliwość zrobienia kratki przykrawężnikowej i puszczenie półtora metra 
rowu. 
 
Starosta  
Powiedział, że trzeba to zrobić. Poza tym tam rzeczywiście robi się duża zastoina wodna, co 
jest niebezpieczne. Dodał, że wyrażamy zgodę na wykonanie tego zadania. 
 
Za przyjęciem stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

ZA- 4   P-0   W-0 
 
-  przeniesienia figury Św. Jana Nepomucena w Ciechowie z pasa drogi na teren kościelny 
wraz z renowacją figury, 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że jest błąd w stanowisku Wydziału MID, ponieważ nie przeniesienie na teren 
kościelny, ale na skrzyżowanie drogi powiatowej z gminną – 30 m od tego obecnego. 
 
Radny Chabraszewski  
Powiedział, żeby tam patrzeć na plany, bo robimy przyłącze Ciechów – Bukówek. 
 
Starosta 
Powiedział, że trzeba będzie wystąpić o dofinansowanie. Dodał, że trzeba przenieść 
Nepomucena w nowe miejsce i postarać się o środki na jego renowację. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że to jest nasz ostatni Nepomucen do renowacji. 
 
Za przyjęciem stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

 
ZA- 4   P-0   W-0 

 
 
- naprawy nawierzchni gruntowej na ul. Chmielowej w Miękini. 
 
Wicestarosta 
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Powiedział, że członek Zarządu Czesław Kaczmarek zwrócił się o naprawę tej drogi, wtedy 
my wystąpiliśmy o jej zrobienie, miało być 300, 400 zł,  potem wystąpiliśmy do ZUK-u o 
kosztorys. 
 
Radny Chabraszewski  
Powiedział, że zrobienie tej drogi tymi technologiami, które są tu pokazane mija się z celem, 
bo ta droga  zostanie zrobiona nawet nie na rok czasu. Dodał, że jeżeli miałaby być zrobiona 
dobrze, to te wszystkie frakcje musiałyby być sklejone emulsją asfaltową. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu 
Powiedział, że  nie powinno się lekceważyć obywatela, tylko powinno się napisać, że ta 
droga nie spełnia standardów drogi powiatowej, że nie będzie robiona, ewentualnie niech 
występuje do Wójta. 
 
Starosta 
Powiedział, aby podjąć stanowisko takie, że jest to niemożliwe w tym roku. 
 
Radny Chabraszewski 
Powiedział, że w budżecie na 2013 rok nie ma możliwości sfinansowania naprawy 
nawierzchni tej drogi. 
 
Za przyjęciem stanowiska członkowie Zarządu Powiatu głosowali: 

ZA- 4  P-0    W-0 
Ad.7/ Sprawy bieżące 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Starosta zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 
 
 
     Protokołowała: 
              (-) 
Magdalena Rutkowska    PODPISY: 
 

   Sebastian Burdzy ………(-)……………….. 
  

              Mieczysław Kudryński ……(-)……………... 
 

  Grzegorz Pierzchalski ………(-)…………… 
 

  Józef Chabraszewski ………(-)…………….. 
 

                                                              Janina Gawlik  ………………(-)….…………. 
 

                                                                
 


